
Company Profile of Shanghai Jiechi Cleaning Equipment Co., Ltd. 

Shanghai Jie chi Cleaning Equipment Co., Ltd., was established on July 1, 2003. 

It is a large-scale professional cleaning equipment manufacturer with R&D, 

manufacturing and sales & marketing. The company has professional R&D and 

advanced cleaning equipment, and its main product series include Scrubber , 

sweepers, integrated Scrubber and Sweeper, Intelligent IOT Machine, Smart Scrubber. 

It is committed to providing customers with cost-effective technologies, services and 

equipment, and its products are sold well all over the country and have been exported 

to nearly 70 countries and regions.  

In November, 2012, We expanded its production base to meet the market demand, 

and set up a second production base in Jiangxi in addition to Shanghai, and 

implemented the double plant operation, which also maximized the production 

efficiency for our company. JIE CHI has unique insights into the cleaning equipment 

industry. Through in-depth insight and accurate judgement of market trends, the 

products produced by the company are both beautiful and practical. We has more than 

40 professional cleaning equipment products, which change people's inherent 

impression of cleaning equipment and formed a unique brand. 

We have an experienced team. Since its establishment 22 years ago, We hold the 

business concept of “Superexcellent Quality, Eternal Reputation”, and persisted in the 

unremitting pursuit of “making cleaning easier and bringing customers convenience”, 

which helped us made achievements. In 2010, we provide service for the Shanghai 

World Expo and settled in the private enterprise pavilion of the Shanghai World Expo; 

In 2018, the company won the Shanghai High-tech Enterprise Certification; In the 

same year, the company was awarded the Shanghai Songjiang Dongjing Artificial 

Intelligence Specialized Industrial Base; Obtained the CE certificate which is 

authoritatively certified by the EU official agency and the Great Wall Quality 

Assurance Center which has been in force for more than ten years. Possess hundreds 

of technical patents and software copyrights.   



We adhere to the spirit of professional design, excellent quality and thoughtful 

service. We meet customers' needs at reasonable prices and are committed to 

providing our customers with good products with low prices. We served more than 

100,000 enterprises successively, and will continue to devote ourselves to the service 

cleaning industry. We are determined to make cleaning more convenient, make life 

better, and create a clean environment with you.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



上海洁驰清洁设备有限公司 简介 

 

上海洁驰清洁设备有限公司成立于 2003 年 7 月 1 日，是集研发、生

产、销售于一体的大型专业清洁设备制造商。拥有专业研发、技术先进的清洁

设备，主要产品系列有洗地机、扫地机、洗扫一体机、智慧物联机器、智能洗

地机等，主旨为客户提供高性价比的技术、服务和设备，产品畅销全国各地，

远销近 70 多个国家、地区。 

2012 年 11 月，公司为迎合市场需求，扩大生产基地，在江西成立了除开

上海以外的第二个生产基地，实施双厂运营，也为洁驰实现了生产效率最大化。

公司对清洁设备行业有着独到的见解，深入洞察，准确把握市场趋向，产品呈现

出美观与实用融合的精神，现有 40 余款专业清洁设备产品，颠覆人们对清洁设

备的固有印象，形成独具一格的品牌。 

洁驰拥有一支经验丰富的团队，成立 22 年来，洁驰奉行“品质卓越、信誉

永恒”为经营宗旨，坚持“让清洁更容易，让客户更轻松”为不懈追求，也取得了

一项项好成绩。2010 年服务于上海世博会，并入驻上海世博会民营企业馆；

2018 年荣获上海市高新技术企业认证；同年获得上海松江洞泾人工智能特色产

业基地；获得欧盟官方机构权威认证的 CE 证书以及长达十数年的长城质量保

证中心的认证。拥有数百项技术专利和软件著作权。 

洁驰一直以专业设计、优良品质、周到服务，合理价格满足客户需求，致

力于为广大客户提供质优实惠的清洁设备，先后服务超过十万家企业，此后也

将致力于服务清洁行业，让清洁更便利，让生活更美好，与大家共同创造一个

洁净的环境而努力。 


